
Jaarverslag van de IJsclub O’woud 
over 1956 - 1957 

 
 

De wens in het vorige jaarverslag geschreven, om eens een grote ledenwerfactie te 
organiseren is in vervulling gegaan. Gelijk als op de algemene Vergadering was 
besloten, heeft de comm. Bestaande uit de heren Reijnders, K. Adema en de Vries 
geassisteerd door de dames J. Hoekstra en Mevr. Schouwstra hun krachten hieraan 
gegeven. Na met pamfletten de inwoners te hebben voorbereid is vergezeld van de 
geluidsinstallatie v/d heer Reijnders een huis aan huis actie uitgevoerd met als 
resultaat dat we van de 111 leden gestegen zijn tot boven de 200 leden. 
 
Op 12 Jan. is in Café Tropenfauna van T. Wink een contact-avond gehouden. De 
zaal was mooi vol en de ammateurs hebben goed hun best gedaan en er is dan ook 
door ’t publiek ten volle genoten. De verloting welke deze avond werd gehouden 
waarvoor de prijzen gratis door de leden en neringdoenden waren ingebracht heeft 
voor een voordelig saldo kunnen zorgen. 
 
Verder heeft de comm. Een actie gevoerd om de baan verlicht te krijgen. Het geld is 
renteloos voorgeschoten door eenige van onze leden. Verder hebben anderen gratis 
meegewerkt om de palen en draden voor de verlichting aan te brengen. De draden 
en lampen zijn gelevert door bemiddeling van de heer Reijnders afkomstig van 
Troelstra te Sneek. 
Het resultaat is dat nu de palen met lampen om de IJsbaan zijn geplaatst, doch daar 
we het afgelopen jaar geen ijs hebben gehad is de installatie nog niet op ’t net 
aangesloten. 
Maar we zullen al hopen dat wanneer de lampen straks branden, ze ook aan het 
verwachte doel beantwoorden en de baan in z’n geheel in het licht zetten. 
 
De ijsbaan 
De gedachte, dat na in 1954 toen een visclub is opgericht, die de baan schoon wilde 
houden, we van het ergerlijke schoonmakerij af waren, is niet in vervulling gegaan. 
Of de visclub nog bestaat of dat de heren alleen nog maar meer vissen en niet meer 
maaien weet ik niet, maar de palnten groeien weer weelderig. Het Bestuur heeft 
maar weer de schoonmakerij ter hand genomen. 
Het vorige jaar heeft ons bestuurslid K. Adema er z’n krachten aan gegeven en de 
afgelopen zaterdagmiddagen kon je weer druk een paar bestuursleden bezig zien in 
een bootje om de planten onder water af te maaien. 
 
Onze vereeniging verloor dit jaar 2 Bestuursleden nl door vertrek de heer K. Adema 
en door bedanken G. Oord. 
 
Ik wil eindigen met de wens dat in de toekomst mag blijken dat het jaar 1956 – ’57 
voor de ijsclub wel een goed jaar is geweest en een nieuwe bloeiperiode is ingeluid. 
 
              
 Secr.  
  L.H. Hepkema 


